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Protokół  
z posiedzenia połączonych Komisji BudŜetu i Finansów oraz Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej, Porz ądku Publicznego i dostosowania  
do Unii Europejskiej rady Miejskiej w Wi ęcborku, odbytego w dniu 25.10.2010r. 

 
 
 
Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
 
Posiedzenie trwało od godz. 9:00 – do godz. 12:30. 
 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej    - Józef Kujawiak 
2. Burmistrz Więcborka     - Paweł Toczko 
3. Skarbnik Gminy      - Władysław Rembelski 
4. Kierownik Referatu Inwestycji,  

Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
 Nieruchomościami     - Michał Bąk 

5. Redaktor „Krajeńskich Zeszytów Historycznych” - Leszek Skaza  
 
 
Obradom przewodniczył p. Jerzy Urbaniak Przewodniczący Komisji BudŜetu  
i Finansów. 
 
Po dokonaniu otwarcia posiedzenia i powitaniu zebranych Przewodniczący Komisji stwierdził 
quorum i przypomniał przesłany wcześniej radnym porządek obrad, który obejmował: 
 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał dotyczących podatków. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu Gminy Więcbork na 2010 

rok. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał dotyczących gospodarowania mieniem Gminy.  
4. Sprawy róŜne.  
 
Przewodniczący zaproponował drobne przesunięcia w powyŜszym porządku i zrealizowanie 
jako pierwszego punktu dotyczącego zaopiniowania uchwał dotyczących mienia gminy. 
Radni przystali na taka zmianę, zatem głos przekazany został Kierownikowi Referatu UM  
p. Michałowi Bąk, który omówił przygotowane projekty uchwał.   
 
a) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Więcbork. 
 
Obecnie gmina Więcbork posiada takie Studium pochodzące z roku 2001, które naleŜałoby 
zaktualizować. Opracowanie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego tak jak i pozostałe czynność- opracowanie miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego, wydawanie decyzji o warunkach zabudowy, naleŜy do 
zadań własnych gminy Więcbork. Samo Studium nie jest prawem miejscowym, ale słuŜy jako 



2 
 

wytyczna do przyszłego rozwoju miasta i gminy Więcbork. Wywołanie uchwały  
o przystąpieniu do zmiany Studium słuŜy temu aby w roku przyszłym – w budŜecie na 2011 
rok zapewnić środki na jego kompletne opracowanie. W tym roku Gmina chciałaby 
przystąpić jeszcze do wyłonienia wykonawcy. Co do kosztów opracowania, nie są one na 
dzień dzisiejszy znane, jednakŜe po rozeznaniu rynku moŜna przyjąć ją jako koszt rzędu 
około 200.000,00 zł. 
 
Przewodniczący Komisji pytał jakie znaczenie ma dokonanie zmiany tego Studium. 
 
UmoŜliwi podejmowanie decyzji i pewnych działań – odpowiedział p. Bąk 
 
Przewodniczący Komisji zapytał równieŜ, czym kieruje się firma zewnętrzna przygotowująca 
zmiany. 
 
Pan Bąk wyjaśnił, Ŝe wiąŜące są dla niej wnioski i uwagi samych mieszkańców, które 
kierowane są podczas konsultacji społecznych. Ponadto jest to dłuŜsza procedura w trakcie 
której wymagane jest dokonanie uzgodnień z szeregiem instytucji m. in. z energetyką, 
zarządcą dróg, Wojewodą itd. 
 
Mówił Pan, Ŝe bez tego dokumentu nie moŜna wydawać pewnych decyzji, jak zatem do tej 
pory to robiono? – zastanawiał się radny Kuszewski. 
 
Pan Bak wyjaśnił, Ŝe Gmina ma takie Studium przygotowane w 2001 roku, ale od tej pory 
minęło juŜ 10 lat. 
 
Co ma na celu tworzenie nowego Studium i jakich rzeczy będziemy wymagali od jego 
wykonawcy? – pytał ponownie Radny Kuszewski. 
 
Kierownik Referatu UM powiedział, Ŝe chodzi o uwzględnienie w Studium terenów pod 
zabudowę mieszkaniowa jednorodzinną, letniskową, poniewaŜ większość terenów obecnie 
funkcjonuje jako rolnicza. Poza tym brakuje terenów z przeznaczeniem pod działalność 
usługową np. pod składowiska, oczyszczalnie oraz pod budowę ferm wiatrowych / tu głównie 
chodzi o Peperzyn /. 
 
Radna Janina Fiedler pytała, kto będzie wykonawcą Studium? 
 
Pan Bak stwierdził, Ŝe wykonawca wyłoniony zostanie w drodze przetargu. Koszt, jak wynika 
to z informacji zasięgniętych w innych gminach, moŜe oscylować w granicach 150.000,00 zł 
– 200.000,00 zł. Dodał teŜ, Ŝe samo Studium w przypadku Osiedla Piastowskiego wyniosło 
38.000,00 zł. 
 
Obecny na posiedzeniu p. Leszek Skaza wskazał, Ŝe niepokoją go w tym momencie nie tyle 
koszty, rzecz bowiem w tym, iŜ jeŜeli ktoś chce się do czegoś dołoŜyć, to ma w tym swój 
interes. Proponował, by radni zwrócili uwagę, czy zbyt szczegółowe Studium jest dobre. 
Zapisanie czegoś, moŜe w przyszłości powodować trudności. 
 
Na ile brak aktualnego Studium utrudnia pracę? – pytał Przewodniczący Komisji. 
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Burmistrz powiedział, Ŝe utrudnia, to prace głównie Kierownikowi Referatu UM. Tak jest np. 
w przypadku biogazowi, czy budowy domów. Mając Studium moŜemy ściśle określić, co 
konkretnego moŜe w danym miejscu być wytyczone. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa /…/ stwierdził, Ŝe jeŜeli wykonanie zmian Studium jest 
potrzebne, to pieniądze wydane na jego przygotowanie zwrócą się, poniewaŜ rzeczy, które 
zostaną w nim ujęte zaprocentują w formie podatków. 
 
Więcej uwag nie było, więc przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały. 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 9 radnych 
Wstrzymało się od głosu    - 2 radnych 

. 
b) W sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ uŜytkownikowi wieczystemu nieruchomości 

gruntowej oddanej w uŜytkowanie wieczyste. 
 
Wniosek w tej sprawie złoŜyła osoba fizyczna p. Kazimierz Szcześniak o wykup uŜytkowania 
wieczystego. Z uwagi na to, Ŝe jest to przeznaczone pod usługi gmina nie moŜe zastosować tu 
formy przekształcenia, tylko musi uczynić to poprzez wykup. Na tą teŜ okoliczność 
sporządzony został ten właśnie projekt uchwały. 
 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
c) W sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości połoŜonych w Więcborku przy 

ul. Krajeńskiej. 
 
Z wnioskiem o nabycie nieruchomości wystąpiła osoba fizyczna p. Mirosława Winderstein 
zamieszkałej na ulicy Pomorskiej 16. SprzedaŜ dotyczy dwóch działek o numerach 
geodezyjnych 514/21 i 514/22 o powierzchniach 878m² i 887m². Obowiązuje tam miejscowy 
plan zagospodarowania z przeznaczeniem na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 
 
Uwag ze strony radnych nie było. 

 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 

 
d) W sprawie ustalenia nazwy ulicy we wsi Witunia. 
 
Przedmiotowy projekt uchwały odnosi się do funkcjonującej juŜ nazwy „Wybudowanie” i ma 
słuŜyć jej sformalizowaniu – zalegalizowaniu. 

 
W przypadku tej uchwały równieŜ nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 

 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 

 
 
e) W sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości. 
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Są to równieŜ tereny, którymi zarządza Gmina a właścicielem jest Skarb Państwa. Wskazane 
w projekcie uchwały nieruchomości są drogami, które do tej pory nie zostały 
skomunalizowane. 
 
Uchwała nie wywołała dyskusji radnych. 
 

 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 

 
 
f) W sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Więcbork 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości 
Rolnych Oddział Terenowy w Bydgoszczy. 

 
Projekt uchwały dotyczy przejęcia gruntów będących w zarządzie gminy Więcbork. Są to 
drogi na terenie wsi Śmiłowo, Nowy Dwór i obręb 1 Więcbork. Konkretnie chodzi tu o ulice: 
Kasztanową, droga prowadząca do Zakładu Budowlanego p. Olszaka, droga przy placu zabaw 
w Nowym Dworze. 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
Po zaopiniowaniu powyŜszych uchwał Przewodniczący Komisji ogłosił 
dziesięciominutową przerwę w obradach 
 
Po przerwie obrady wznowiono. 
 
W tej części obrad Skarbnik Gminy p. Władysław Rembelski przedstawił Komisji projekty 
uchwał podatkowych na 2011 rok. 
 
a) Związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób  

sklasyfikowania  w ewidencji gruntów i budynków – w roku 2010 obowiązywała stawka 
0,65 zł; ustalona stawka maksymalna Ministra Finansów – 0,80 zł; Burmistrz Więcborka 
na rok 2011 proponuje stawkę 0,68 zł. 

b) Pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni wodnych –  
w gminie Więcbork od wielu lat obowiązuje zasada, ze ten podatek stosowany jest  
w wysokości stawki maksymalnej ustalonej przez Ministra Finansów. Stawka 
obowiązująca w 2010 roku wynosi 4,04 zł, maksymalna stawka ustalona przez Ministra 
Finansów wynosi 4,15 zł i w takiej wysokości stawkę tą na rok 2011 proponuje przyjąć 
Burmistrz Więcborka. 

c) Podatek od pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności poŜytku publicznego przez organizacje poŜytku publicznego – stawka 
obowiązująca w roku 2010 to 0,20 zł za 1m²; maksymalna stawka ustalona przez Ministra 
Finansów – 0,41 zł za 1m²; Burmistrz na 2011 rok proponuje wprowadzić stawkę 0,21 zł. 

d) Mieszkalnych – w roku 2010 obowiązuje stawka 0,62 zł; maksymalna stawka ustalona 
przez Ministra Finansów – 0,67 zł; burmistrz Więcborka proponuje w roku 2011 
zastosować stawkę 0,65 zł. 
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e) Związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 
lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej –  
w roku bieŜącym obowiązuje stawka 16,50 zł; maksymalna stawka ustalona przez 
Ministra Finansów wynosi 21,05 zł; Proponowana stawka Burmistrz Więcborka po 
uwzględnieniu opinii i wniosków Rady na rok 2011 to 17,33 zł od 1m². 

f) Zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym – w przypadku tej stawki z mocy prawa stosowana jest bardzo 
wysoka ulga. W gminie Więcbork od wielu lat stosowana jest stawka ustalona przez 
Ministra Finansów. W roku bieŜącym stawka ta wynosiła 9,57 zł; stawka maksymalna to 
9,82 zł, Burmistrz Więcbork na rok 2011 proponuje stawkę w wysokości 9,82 zł. 

g) Budynki lub ich części związane z działalnością gospodarczą w zakresie udzielanych 
świadczeń zdrowotnych – tu z mocy prawa stosowana jest ulga i w gminie Więcbork od 
wielu lat przyjmuje się maksymalna stawkę, która w roku bieŜącym wynosiła 416 zł. 
Maksymalna stawka ustalona na rok 2011 przez Ministra Finansów wynosi 4,27 zł i 
Burmistrz Więcborka równieŜ w takiej wysokości ją proponuje – 4,27 zł. 

h) Od pozostałych budynków, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności poŜytku publicznego przez organizacje poŜytku publicznego – w roku 2010 
stawka tego podatku wynosi 5,40 zł, maksymalna stawka ustalona na 2011 rok przez 
Ministra Finansów to 7,06 zł. Burmistrz Więcborka proponuje wysokość tej stawki 
podatku w 2011 roku na poziomie 5,67 zł / 

i) Budowle – stawka maksymalna  
 
 

Ad. a) Stawka 0,68 zł 
 
Radny Waldemar Kuszewski pytał jak wygląda kwestia ilości wnioskowanych umorzeń  
i rozłoŜenia na raty. Czy jest to tendencja wzrostowa? 
 
Skarbnik powiedział, ze jeŜeli chodzi o umorzenia to są to kwoty śladowe, za trzy kwartały 
około 2.500,00 zł. Natomiast w przypadku rozłoŜenia na raty i odroczenia, jeŜeli jest 
właściwie i zasadnie umotywowane w większości przypadków decyzja jest pozytywna. 
Wniosków jest duŜo, ale generalnie utrzymuje się to na tym samym poziomie. 
 
Radny Kuszewski powiedział, iŜ pyta dlatego, Ŝe zakłada się 5% wzrost. Zastanawia się 
zatem, czy w pozycji „grunty pozostałe” nie zwiększyć podatki z 0,21 zł na 0,22 zł. 
 
Proponowana jest tu niska stawka z wagi na to, Ŝe dotyczy to głównie gruntów na których są 
podwórza, zieleńce itp., zatem raczej sugerowałbym nie podwyŜszanie tej stawki  - mówił 
Skarbnik. 
 
Przewodniczący Komisji chciał wiedzieć jaki jest przewidywany wpływ z podatku rolnego. 
 
Na dziś nie ma jeszcze danych z GUS dotyczących ceny 1 kwintala Ŝyta i dłuŜycy, zatem ta 
kwota nie jest znana – Skarbnik Gminy 
 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem stawki głosowało  - 10 radnych 
Wstrzymała się od głosu     - 1 radny 
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Ad. b) stawka 4,15 zł 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 

Ad. c) stawka 0,21 zł 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 

 
 

Ad. d) stawka 0,65 zł 
 
Radny Józef Kosiniak wnioskował o przyjęcie stawki na poziomie 0,62 zł 
 

Za wnioskiem głosował - 1 radny 
Przeciwnych   - 10 radnych 

 
 

Wniosek upadł 
 
 

Stawka 0,65 zł 
 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem stawki głosowało - 10 radnych 
Wstrzymał się od głosu     - 1 radny 

 
 
 
 

Ad. e) stawka 17,33 
 
 
Radni wnioskowali zmniejszenie stawki z 17,33 zł do 17,00 zł 

 
Stawka 17,00 zł 

 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 

 
 

Ad. f) stawka 9,82 zł 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 

Ad. g) stawka 4,27 zł 
 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 

Ad. h) stawka 5,67 zł 
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Radny Kosiniak wnioskował o przyjęcie tej stawki w wysokości 5,50 zł. 
 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 
 
 

Ad i) stawka max – 2% 
 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
 
j)  W sprawie zwolnień z podatków. 
 
Zwolnienia dotyczą wszystkich budynków i gruntów gminy przeznaczonych na działalność 
sportowa, opiekuńczo-wychowawczą, przeciwpoŜarową, zlewnie mleka oraz budynki i grunty 
przeznaczone na utylizację odpadów stałych, a takŜe autobusy przewoŜące dzieci do szkół 
podstawowych i gimnazjów. 
 
Budynki stanowiące własność i współwłasność ?– zastanawiał się radny Kuszewski. 
 
Tak, chodzi tu o przypadek AZK., czyli części naleŜące do nas pod mieszaniami 
komunalnymi - niewykupionymi – odpowiedział Skarbnik Gminy. 
 
Czym róŜni się lokator, który ma wykupione mieszkanie od tego, który lokalu nie wykupił? 
Dlaczego ich zwalniać? – zastanawiał się radny Kuszewski. 
 
Więcej uwag nie było. 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 9 radnych 
Przeciwnych      - 2 radnych 

 
 
k) w sprawie opłaty od posiadania psów. 
 
Stawka tej opłaty w roku 2010 wynosi 36,00 zł, Burmistrz Więcborka proponuje ja na rok 
2011 w wysokości 36,00 zł. 
 
Radny Kuszewski przypomniał, Ŝe w sprawie tej opłaty  w roku ubiegłym Komisja zgłosiła 
konkretny wniosek w którym wskazano konieczność wypracowania koncepcji skutecznej 
ściągalności tej opłaty, pytanie więc, co zrobiono w tej kwestii?. Co roku bowiem radni o tym 
rozmawiają, a nie ma to Ŝadnego odzwierciedlania w działaniu. Nadal pozostaje to opłata, 
która jest nie do ściągnięcia. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa /…/ wskazał, Ŝe pies w zagrodzie wiejskiej powinien być, 
ale mnóstwo psów jest w blokowiskach i tam powinno szukać się środków. 
 
Psów jest coraz więcej i cos powinno się z tym zrobić – uwaŜał radny Mrozinski. 



8 
 

Komisja sformułowała wniosek: Dokonać zinwentaryzowania psów z terenu gminy 
Więcbork i poprawić ściągalność opłaty od posiadania psów podając jednocześnie przyczyny 
nie ustosunkowania się do poprzedniego wniosku radnych w tej sprawie. 

 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 
 
 
Radna Barbara Bury wnioskowała, by przyjąć opłatę „zerową”  
 

Za przyj ęciem wniosku głosowała - 1 radna 
Przeciwnych    - 10 radnych 

 
Wniosek upadł 
 
 
Za stawką 36,00 zł 

 
Za pozytywnym zaopiniowaniem stawki głosowało - 10 radnych 

Przeciwny       - 1 radny 
 
 
 
 

l) W sprawie opłaty targowej. 
 
- sprzedaŜ krajowych produktów rolnych z samochodu, ciągnika, wozu, stoiska/ stawka 
stosowana w roku bieŜącym – 12,00 zł. Stawka proponowana przez Burmistrza Więcborka 
na 2011 rok 13,00 zł /. 
 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
- sprzedaŜ małych ilości produktów rolnych lub przemysłowych z ręki, kosza, wiadra, torby, 
skrzynki / stawka stosowana w roku bieŜącym – 5,00 zł. Stawka proponowana przez 
Burmistrza Więcborka na rok 2011 – 5,00 zł /. 
 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
 
 
 
- sprzedaŜ produktów przemysłowych i innych z samochodu, stoiska, stoiska 
gastronomicznego, od jednego zajętego sektora / stawka stosowana w roku bieŜącym –  
29,00 zł. Stawka proponowana przez Burmistrza Więcborka na rok 2011 – 30,00 zł /. 
 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 
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k) W sprawie podatku od środków transportowych. 
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Wszystkie proponowane przez Burmistrza od środków transportowych na 2011 rok 
zostały zaopiniowane przez Komisję jednogłośnie pozytywnie 

 
 
W dalszej części obrad Skarbnik omówił zmiany w budŜecie Gminy Więcbork na 2010r. /w 
tej części obrady opuściło dwoje radnych/ 
 

1. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75023 § 0840 o kwotę 60,00 zł. dokonano z uwagi 
na wpływy ze sprzedaŜy zuŜytego komputera. 

2. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75412 § 0840 o kwotę 550,00 zł. dokonano z uwagi 
na wpływy ze sprzedaŜy starego samochodu poŜarniczego. 

3. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75601 § 0910 o kwotę 16,00 zł. dokonano z uwagi na 
wpływ odsetek z urzędu skarbowego. 

4. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75615 § 0500 o kwotę 427,00 zł. dokonano z uwagi na 
wpływ podatku za czynności cywilnoprawne z urzędu skarbowego. 

5. Zmian w planie dochodów w rozdz. 75618 § 0490 o kwotę 1.480,00 zł. dokonano z 
uwagi na wpływ naleŜności za zajęcie pasa drogowego. 

6. Zmian w planie dochodów w rozdz. 80195 § 0830 o kwotę 5.444,00 zł. dokonano z 
uwagi na wpływ za usługę metodyczną. 

7. Zmian w planie dochodów w rozdz. 85154 § 0970 o kwotę 1.233,00 zł. dokonano z uwagi 
na rozliczenie opłaty za kuratora sądowego z roku ubiegłego. 

8. Zmian w planie dochodów w rozdz. 85214 § 0970 o kwotę 1180,00 zł. i w rozdz. 85295 
§ 0970 o kwotę 75,00 zł. dokonano z uwagi zwrot zasiłków z poprzedniego roku. 

9. Zmian w planie dochodów w rozdz. 90001 § 0830 o kwotę 28.052,00 zł. dokonano z 
uwagi rozliczenie z energetyką za wykonania przyłącza energetycznego przepompowni. 

10. Zmian w planie wydatków w rozdz. 01095 § 6050 o kwotę 9.800,00 zł. dokonano z 
uwagi na zmianę klasyfikacji budŜetowej wykonania zadania inwestycyjnego pod nazwą: 
„Budowa placu zabaw dla dzieci w miejscowości Zabartowo". 

11. Zmian w planie wydatków w rozdz. 60016 w paragrafach tzw. płacowych dokonano z 
uwagi na utrzymanie stanu zatrudnienia w ilości większej niŜ pierwotnie planowano. 

12. Zmian w planie wydatków w rozdz. 60016 § 6050 o kwotę 40.000,00 zł. dokonano z uwagi 
na wykonanie nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Utwardzenie terenu - pasaŜu 
pieszo - rowerowego kostką betonową 90 mb w Więcborku". 

13. Zmniejszenie w planie wydatków w rozdz. 60016 o kwotę 30.000,00 zł. spowodowane jest 
zmianą sposobu wykonania dokumentacji technicznej na ul Tartacznej w Więcborku 
(dokumentacja zostanie wykonana we własnym zakresie przez pracowników tut. urzędu 
z uwagi na fakt iŜ ul Tartaczna łączy się z drogami gminnymi, co pozwala wykonać to 
zadanie we własnym zakresie) oraz zakup materiałów drogowych na utrzymanie dróg 
gminnych. 

14. Zmian w planie wydatków pomiędzy działami 700 a 710 o kwotę 15.000,00 zł 
dokonano z uwagi na konieczność pokrycia opłat bieŜących faktur z zakresu gospodarki 
nieruchomościami. 

15. Zmian w planie wydatków w rozdz. 71095 o kwotę 40.000,00 zł. dokonano z uwagi na 
przesunięcie wykonanie części inwestycji związanej z przebudowa targowiska na przyszły 
rok. 

16. Zmian w planie wydatków w rozdz.  75095  w paragrafach tzw.  płacowych 
dokonano z uwagi na zapewnienie wynagrodzenia dla pracowników obsługujących piec 
c.o. w remizie w Więcborku. 

17. Zmian w planie wydatków w rozdz. 75412 o kwotę 3.860,00 zł dokonano ze względu 
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na konieczność pokrycia wydatków związanych ze szkoleniami oraz wzrostem kosztów 
energii elektrycznej. 

18. Zmian w planie wydatków w rozdz. 90001 dokonano z uwagi na rozstrzygnięcie 
konkursu i przetargów dotyczących budowy kanalizacji na terenie Gminy Więcbork. 

19. Zmian w planie wydatków w rozdz. 92109 § 4260 o kwotę 7.000,00 zł. z uwagi na 
zwiększone koszty energii elektrycznej w świetlicach wiejskich. 

20. Zmian w planie wydatków w rozdz. 92695 dokonano z uwagi wzrost cen energii 
elektrycznej oraz konieczność sfinansowania kosztów koszenia boisk sportowych. 

21. Zmian w planie wydatków w rozdz. 92695 dokonano z uwagi na rozstrzygnięcie 
konkursu i przetargów dotyczących budowy placów zabaw. 

22. Zmian w planie wydatków w rozdz. 92695 o kwotę 7.000,00 zł. dokonano z uwagi na 
wykonanie nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa strzelnicy w 
Więcborku". 

 
 
Przewodniczący Komisji wyraził zdziwienie zwiększaniem zadań pod koniec roku. 
Wnioskował zatem, by zadanie przebudowy strzelnicy zostało usunięte.  

 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 
 
Z kolei radny Waldemar Kuszewski nie aprobował zwiększenia środków dla OSP. Dziwił się 
jak osoba która planuje budŜet moŜe nie przewidzieć pewnych rzeczy – wydatków. MoŜe się 
tak zdarzyć w przypadku, gdy coś nagle pojawia się w ciągu roku, ale nie w tym przypadku. 
 
Radny wnioskował o ponowne przeanalizowanie budŜetu ochotniczej StraŜy PoŜarnej w celu 
znalezienia brakującej kwoty i przeniesienie jej z działu 754 do działu 750 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie 
 
Więcej uwag odnośnie projektu uchwały w sprawie omawianego projektu uchwały nie 
zgłoszono. 
 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 7 radnych 
Wstrzymało się od głosu    - 1 radny 

 
 
Na zakończenie posiedzenia zarówno Przewodniczący Komisji BudŜetu i Finansów jak  
i Przewodniczący Komisji Rolnictwa /…/, podziękowali członkom Komisji oraz 
Skarbnikowi Gminy za współpracę podczas kończącej się kadencji Rady Miejskiej . 
 
Tym akcentem spotkanie zakończono. 
 
Prot. I. Mrozek 
 
 
 

Przewodniczący połączonych Komisji  
  
                                                                                /-/        Jerzy Urbaniak 


